
Zápisnica 

 

napísaná z dvadsiatehoôsmeho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Novom Ruskove, konaného dňa 15. 12. 

2005 

 

  

 

  

 

Zasadnutie otvorila a viedla starostka obce. Podľa prezenčnej listiny bolo na zasadnutí prítomných 6 poslancov, 

preto starostka konštatovala, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Prítomným predniesla návrh programu 

dnešného zasadnutia. 

 

Program:          1.) Otvorenie 

 

                        2.) Kontrola plnenia uznesení 

 

                        3.) Zmluva o pôžičke - prejednanie 

 

                        4.) Zisťovanie stavu hydiny v drobných chovoch – rozdelenie rajónu 

 

                        5.) Nájomná zmluva s cirkvou – konečné znenie - prejednanie 

 

                        6.) Žiadosť o výrub stromov - prejednanie 

 

                        7.) Rozpočet obce na rok 2006 – prejednanie návrhu 

 

                        8.) VZN o miestnych daniach – prejednanie návrhu 

 

                        9.) Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na rok 2006 

 

                        10.) Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2006 

 

                        11.) Vypovedanie nájomnej zmluvy na časť budovy Požiarnej ochrany - prejednanie 

 

                        12.) Návrh zmluvy o predaji pozemkov p. Roman č. d. 93 – prejednanie 

 

                        13.) Odmena pre p. poslanca Štefanka 

 

                        14.) Odmeny poslancov 

 

                        15.) Záver 

 

K prednesenému programu predložil doplňujúci návrh p. poslanec Leškanič: 

 

1.)    Návrh opatrení na zamedzenie porušovania zásad hospodárenia a nakladania s majetkom        obce 

 

Rovnako aj p. poslanec Štefanko navrhol doplniť program o tieto body: 

 

1.)    Odmena pre zapisovateľku – prejednanie 

 

2.)    Odmena pre starostku – prejednanie 

 

Starostka dala o doplnení programu a následne o jeho schválení hlasovať. Program vrátane doplnkov poslanci 

schválili jednohlasne. Za overovateľov zápisnice starostka menovala p. poslancov Jurka a Gašpara. 

Zapisovateľkou bola p. Dziaková. 

 

Starostka pristúpila k prejednaniu jednotlivých bodov rokovania. 

 

Druhým prerokovaným bodom bola kontrola plnenia uznesení. Starostka prečítala prítomným poslancom 

kontrolu, ktorú zobrali na vedomie. 

 



Tretím bodom rokovania bolo prejednanie zmluvy o pôžičke. Starostka poslancov oboznámila s návrhom 

predloženým firmou SCHOTT Bardejov na uzatvorenie zmluvy o pôžičke, nakoľko firma za obec zaplatila projekt 

na odkanalizovanie obce a do dnešného dňa nemôže uvedené prostriedky riadnou cestou zúčtovať. P. poslanec 

Štefanko však podpísanie takejto zmluvy zo strany obce nepripúšťa, nakoľko sa domnieva, že ide o tzv. zadné 

dvierka. Pôvodne bolo dohodnuté, že projekt zaplatí firma, ktorá bude realizovať celú stavbu a prostriedky sa 

cestou envirofondu pri samotnej realizácii zrefundujú. Zrejme majiteľ firmy vidí, že bude problém  prostriedky na 

výstavbu kanalizácie z envirofondu získať, chce sa poistiť. Preto navrhol uvedenú zmluvu nepodpísať 

a neschváliť. Starostka dala o jeho návrhu hlasovať. Návrh prítomní poslanci schválili jednohlasne. 

 

V ďalšom bode starostka oboznámila poslancov s listom Regionálnej veterinárnej správy v Trebišove o zisťovaní 

stavu hydiny v obci v súvislosti so šíriacou sa vtáčou chrípkou. V uvedeného dôvodu rozdelila obec po rajónoch 

a pridelila súpisy rodinných domov jednotlivým poslancom. Požiadala ich o návštevu jednotlivých rodinných 

domov, v ktorým vykonajú súpis hydiny podľa druhu. Poslanci zobrali požiadavku na vedomie.  

 

Zastupiteľstvo spolu so starostkou pristúpilo k opätovnému prejednaniu nájomnej zmluvy medzi gréckokatolíckou 

cirkvou a obcou. Išlo o drobné korekcie textu. Návrh zmluvy poslanci jednohlasne schválili. 

 

Šiestym bodom rokovania bolo prejednanie žiadosti Ing. Františka Capa o výrub dvoch kusov smrekovca 

opadavého na verejnom priestranstve pred jeho rodinným domom. Svoju žiadosť odôvodnil tým, že ide 

o vysychajúce stromy, ktoré vysadil on sám a po ich výrube by ich nahradil novým porastom. P. poslanec 

Leškanič uviedol, že aj keď ide o strom vysadený súkromnou osobou, keďže je  na verejnom priestranstve ide 

o majetok obce. Preto sa domnieva, že potrebuje súhlas obce. Z uvedeného dôvodu dala starostka o schválení 

žiadosti hlasovať. Za hlasovali p. poslanec 
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Gašpar, Jurko a Puškáš. Proti hlasoval p. poslanec Leškanič a hlasovania sa zdržali p. poslanec Cap a Štefanko. 

Preto starostka konštatovala, že žiadosť Ing. Capa o výrub stromov schválená nebola. 

 

Pristúpila k prejednaniu návrhu rozpočtu obce na rok 2006. Upozornila poslancov, že ide o návrh, ktorý vychádza 

zo skutočného čerpania roku 2005 mierne navýšeného v dôsledku nárastu cien energií. Postupne prerokovali 

jednotlivé položky návrhu rozpočtu. Pri výdavkovej položke dotácie pre SAD oboznámila starostka poslancov so 

skutočnosťou, že od 15. 12. 2005 SAD Michalovce zrušilo spoj zo Sečoviec do Trebišova s odchodom o 14.20 h 

zo Sečoviec. Poznamenala, že o tejto skutočnosti nebola vopred informovaná a spoj bol zrušený až po podpise 

zmluvy o preprave obyvateľov na rok 2006.   P. poslanec Leškanič navrhol vyžiadať od SAD presný zoznam 

spojov, za ktoré obec pripláca. Navrhol prvú faktúru pre SAD za január nezaplatiť, kým sa situácia nevyrieši. 

Uviedol, že ide o vydieranie zo strany SAD a aj napriek priplácaniu sú spoje nedostatočné. Starostka zobrala jeho 

požiadavku na vedomie.  P. poslanec Štefanko poukázal na vysoký rozpočet na položke Odmeny lesnému 

hospodárovi, nakoľko sa momentálne v lese nerobí nič. P. poslanec Leškanič navrhol vyžiadať správu 

o hospodárení v Združení obcí pre separovaný zber Zemplín. Starostka zobrala jeho požiadavku na vedomie. P. 

poslanec Puškáš navrhol navýšiť rozpočet pre futbalový klub aspoň na 50.000.-Sk. Starostka požiadala 

poslancov o navýšenie rozpočtu pre Ruskovčanku. Pri rozpočtovaní kapitálových výdavkov p. poslanec Štefanko 

navrhol do rozpočtu obce zapracovať aj výstavbu chodníka v časti obce Malý Ruskov od obchodu po 

gréckokatolícky chrám. V uvedenej veci navrhol priľahlý pozemok vo vlastníctve p. Michala Dziaka vymeniť s 

obcou a celú parcelu premeniť na park. Ďalej navrhol pri rekonštrukciách autobusových zastávok tieto 

nenahrádzať lexanovými, ale pôvodné zastávky estetizovať. Svoj návrh odôvodnil slabou životnosťou lexanových 

zastávok a krádežami tabuli zo zastávok. Z uvedeného dôvodu navrhol rozpočet na rekonštrukcie zastávok znížiť 

na 30.000.-Sk. Ďalej poukázal na to, že pri úprave verejného priestranstva v časti obce Malý Ruskov bude 

potrebné osadiť obrubníky dookola priestranstva, pričom bude potrebné ich opraviť výškopisne. Pri prejednávaní 

rozpočtu na opravu pódia sa poslanci zhodli na tom, že v prvom rade je potrebné riešiť rekonštrukciu povalových 

priestorov a podhľadov a následne na to opravu pódia. Nakoniec ešte p. poslanec Štefanko navrhol navýšiť 

rozpočet na nákup verejnej zelene o 10.000.-Sk. Starostka navrhla schváliť predložený rozpočet, pričom 

pripomenula, že ide o pracovný materiál a že rozpočet obce možno počas roka kedykoľvek podľa potreby 

upravovať. Poznamenala, že všetky predložené návrhy budú do rozpočtu zapracované tak, aby bol vyrovnaný jak 

v príjmovej, tak vo výdavkovej časti. Na záver dala o návrhu hlasovať. Návrh po úpravách poslanci schválili 

jednohlasne.    

 

Ďalším bodom rokovania bolo prerokovanie Všeobecne záväzného nariadenia o miestnych daniach a miestnom 



poplatku za komunálne odpady v obci Nový Ruskov. K predloženému návrhu bola zo strany poslancov 

prednesená jediná pripomienka týkajúca sa nevyrubovania dane do 100.-Sk. P. poslanec Leškanič navrhol 

nevyrubovať daň  z nehnuteľností do 50.-Sk. Starostka dala o návrhu úpravy hlasovať. Za hlasovali p. poslanec 

Jurko, Leškanič a Štefanko. Proti nebol nik a hlasovania zdržali p. poslanec Cap, Puškáš a Gašpar. Starostka 

preto konštatovala, že návrh schválený nebol. Nakoniec dala hlasovať o návrh VZN. Návrh poslanci schválili 

jednohlasne. 

 

V nasledujúcom bode hlavná kontrolórka predložila poslancom plán kontrolnej činnosti na rok 2006. Poslanci plán 

schválili jednohlasne. 

 

Starostka zároveň požiadala hlavnú kontrolórku obce o stanovisko k návrhu rozpočtu. Ing. Hudačková preto 

prečítala prítomným poslancom svoje stanovisko k návrhu rozpočtu a odporučila návrh rozpočtu schváliť. 

Poslanci zobrali stanovisko na vedomie. 

 

Jedenástym bodom rokovania bolo prejednanie návrhu starostky na vypovedanie nájomnej zmluvy na časť 

budovy požiarnej zbrojnice s p. Ing. Jurajom Štefankom. Svoj návrh odôvodnila skutočnosťou, že uvedené 

objekty Ing. Štefanko neužíva a obec ich potrebuje na uloženie majetku. Predložila poslancom návrh dodatku 

k zmluve, ktorý poslanci jednohlasne schválili. 

 

V dvanástom bode starostka vyzvala p. poslanca Štefanka, aby informoval poslancov o vypracovaní zmluvy 

o predaji pozemkov Ing. Alexandrovi Romanovi. Poslanci zobrali informáciu na vedomie. 

 

Trinástym bodom rokovania bolo prejednanie návrhu starostky obce na vyplatenie odmeny pre p. poslanca 

Štefanka za celoročnú pomoc pri vypracovávaní zmlúv a iných náležitostí. Navrhla schváliť odmenu vo výške 

5.000.-Sk. O návrhu dala hlasovať. Za hlasovali p. poslanec Gašpar, Jurko, Leškanič, Cap a Puškáš. Proti nebol 

nik a hlasovania sa zdržal p. poslanec Štefanko. Preto starostka konštatovala, že návrh na vyplatenie odmeny bol 

schválený. 

 

Starostka pristúpila k prejednaniu doplnených bodov. Požiadala p. poslanca Leškaniča, aby predložil svoj návrh 

opatrení na zamedzenie nehospodárnemu nakladaniu s majetkom obce. P. poslanec prečítal prítomným návrh na 

prijatie uznesenia, ktorým zaviaže starostku obce dodržiavať zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

schválené obecným zastupiteľstvom a navrhol zásady 
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upraviť tak, že schváleniu obecným zastupiteľstvom podlieha nadobúdanie hnuteľných vecí nad hodnotu 5.000.-

Sk. Svoj návrh odôvodnil tým, že starostka viackrát počas roka porušovala zásady nehospodárnym nakladaním 

s majetkom, napr. zbytočnou realizáciou polohopisného a výškopisného zamerania v Malom Ruskove 

a zbytočnou realizáciou maliarskych prác pred pripravovanou rekonštrukciou javiska. P. poslanec Štefanko 

uviedol, že je potrebné celý problém poriadne vydiskutovať. Hlavným problémom podľa neho je skutočnosť, že 

bolo prekročené čerpanie rozpočtu. Navrhol zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce neupravovať, 

ale na každom zasadnutí po čerpaní prostriedkov predložiť poslancom presný prehľad. Podľa neho treba zlepšiť 

komunikáciu medzi starostkou a zastupiteľstvom. Starostka dala o jednotlivých návrhom hlasovať. Za návrh p. 

poslanca Leškaniča hlasoval len p. poslanec Leškanič, proti boli p. poslanec Cap, Puškáš, Jurko a Gašpar 

a hlasovania sa zdržal p. poslanec Štefanko. Starostka preto konštatovala, že návrh schválený nebol. Za návrh p. 

poslanca Štefanka hlasovali p. poslanec Cap, Puškáš, Jurko, Gašpar a Štefanko, proti hlasoval p. poslanec 

Leškanič a hlasovania sa nezdržal nik. Preto starostka konštatovala, že návrh poslanci schválili. 

 

Ďalším doplneným bodom bol návrh p. poslanca Štefanka na schválenie odmeny vo výške 1.000.-Sk pre 

zapisovateľku za vypracovanie zápisnice a záverov z rokovaní. Starostka dala o návrhu hlasovať. Predložený 

návrh poslanci schválili jednohlasne. 

 

Posledným bodom rokovania bolo prejednanie a schválenie odmeny starostke obce. Starostka odovzdala 

vedenie schôdze zástupcovi p. poslancovi Capovi a rokovaciu miestnosť opustila. P. poslanec Cap vyzval 

všetkých prítomných poslancov, aby predložili návrh na výšku priznanej odmeny pričom výsledná výška bude 

aritmetickým priemerov všetkých návrhov. Nakoniec schválili starostke odmenu vo výške 25%. 

 

Starostka bola opäť prizvaná do rokovacej miestnosti.     



 

V závere boli poslancom obecného zastupiteľstva odovzdané odmeny za II. polrok 2005. Keďže už neboli 

predložené žiadne doplňujúce body, starostka sa poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí a za celoročnú 

spoluprácu a zasadnutie ukončila. 

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

Overovatelia:                             Mgr. Igor Jurko                                     .................................. 

 

  

 

  

 

                                               Milan Gašpar                                        .................................. 

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

Zapísala:                                               Adriana Dziaková                                               ............................. 


